
 

Generalforsamling for Dyrenes venner søndag d. 27-04-2025.  

 

Deltagere: Maja, Maja, Sofia, Sofia, Alex, Tom, Anne og Nadja.  

 

1. Valg af referent.  

Nadja.  

2. valg af dirigent.  

Sofia.  

3. Bestyrelsens beretning for året.  

Ca 85 dyr er adopteret det sidste år. Det er primært dyr fra kysten. Der er færre dyr fra Nuuk 
nu. Maniitsoq har oprettet en dyreværnsforening. Hamsterboomet i Nuuk er ved at være 
ovre, bortset fra de 56 hamstere vi fik af en person for nyligt. Alle hunner og skadede 
hamstere bliver aflivet. Der har været et fint antal frivillige og dækning af vagter, med 
undtagelse af enkelte perioder.  

4. Fremlæggelse af regnskab.  

(Lene kunne ikke være her i dag.) Der har været lidt færre indtægter det sidste år, da vi ikke 
længere får penge fra retssagen. Vi har ikke fået maddonationer fra Hills og Min Ven Katten 
i et par år og derfor har vi haft dobbelt så stor udgift til mad. Gitte kontakter disse vedr. 
donationsønsker.  

5. Indkomne forslag.  

Tom: Vedr. Donnas dyreklinik der muligvis skal flytte ind på dyreinternatets førstesal. 
Huslejen fra førstesalen vil gå til dyrenes venner og vil således cirkulere mellem 
dyreklinikken og dyrenes venner. Tilskuddet af penge fra kommunen til dyreklinikken vil 
såledesnogså komme dyrenes venner til gode. Der skal søges støttemidler til byggeriet af 
1.salen, som vil være på ca.1mio kroner. Der skal vælges håndværkere og noget skal laves 
af frivillige. Deres Auton har en bil der kan udloddes i lotteri og som vi kan beholde 
overskuddet af lotterisalget fra til byggeriet. Der er ikke nye ansøgninger til 
dyrlægeembedet, når dyrlægerne forlader landet til sommer. Værelse til dyrlægevikar kan 
være en hjælp.  

6. Valg af bestyrelse.  

Josefine aftrådte. Ditte og Nikoline aftræder. Gitte træder af hvis der er nok nye til at 
overtage. Helene er kasserer i DK. Nuværende bestyrelse er Fomand Alex (som gerne vil 



 

være almindeligt medlem fremover), Malene og Mathilde. Nye medlemmer af bestyrelsen 
dags dato er: Maja Bourup, Anne, Sofie Thomassen. Nye suppleanter dags dato er: Sofia 
Rossen, Maja Chemnitz Frederiksen. Gitte er suppleant indtil september.  

7. Valg af revisor og revisorsupleant.  

Anne Arnfjord fortsætter.  

8. Eventuelt.  

En daglig leder af internatet ville være smart. Denne kunne f.eks. organisere 
samfundstjeneste-hjælpere. 9. Dato for næste bestyrelsesmøde er d.6/5-2025 kl.17:00 


